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S: Aaren returns as scheduled accompanied by his mother Vicki Anderson. They
are seen together for 14 hours. Raron begins by complaining about having
to take the medicine prescribed by the psychiatrist the previcus night.

He denies any problems with the medicine or with taste or swallowing—
just objects to having to take it. When potential benefits are explained

he does agree to itxy.

Aaron then tells therapist, "I finally got to talk to Gitchwell". (WMPD).
When it is noted that that seems pretty important, he says it was , that
hehadsmlethingstotellhm He asks if therapist heard the tape and,
when this is confimmed and he is given the option to talk further about
the tape or to talk about something else, he chooses to change the subject,

Questicned about how he feels now, having provided same information to
help the police, he states that he is scared that they (the killers) will
get him and his man. Asked if he cantalk about what he fears or who he
fears, he declines, commenting he might be taken away from his mom.
Encouraged to elaborate on this by both mom and therapist, he does not
answer ard will not explore the subject.

He and mom both comment on someone having prowled around the.outside

of their trailer on the past two nights, each time attempting to get in
and being gone when deputies arrive.  Aaron described the prowler as
male,tall, skinny with long black hair, Mom reports catching the

prowler peering into rooms where only Aaron was (through a crack in the
curtain), She also describes him as having tried to get in the back door.
Neither mom nor Aaron have any idea of the prowler's name, but each
associates himwith D. Mom expresses the desire to get away from
everyrtlﬁ.ngfor awhile and to go to a safe place. .

mom ¢/o that Aaron will not sleep in his bai—ha. i$ currently sleeping

on the couch and wanting to sléep with her! She déscribes much wakefulness
for each of them throughout the night. The possible need for Aaron to

be closer to her at night until they both feel safer is discussed.

Dz Rarcon and mom seen together for family session. Each is well groomed,
verbal, alert, faron verbalizes readily on benign subjects such as
meds and the investigation of his friends' murders. He readily supplies
information about the situation with the prowler, despite the fear.
However, when pressed to elaborate on why he thinks he may be taken
away from mom, he seems toshrink in his chair, and he is totally closedto
any probing on the issue. Mom verbalizes support for Aaron and some
frustration with various law enforcement agencies.

Drawing is used with Aaron to explore hi ~at Robinhood Park.
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Aaron Hutches! Page 2--3 June 1993 r &

A time line is developed usingthestartofsc&mlaxﬂvariousholidays
as significant points. He is vague about when he and his two friends

(M. & C. ) first."discoversd" the wooded area. He first states after his
brother's birthday (January "93) and later indicates October/November "82.
He is clear that they did not observe any behavior like that he describzd
to police until after Januwary '93, but he vascillates about whether

the activity was first observed in February or March. He did assert that
tbeyhadwatchedtheactivitymanytin&sarﬂtmthehadmdemksin

. a certain tree trunk each time they watched.

Tonight's sessicn focuses on Aaron and mom's reaction to the ongoing
stress of the murder investigation and, now, Aaron's pertinent
information. Aaron seems confident that he saw what he reported to -
the police, but he is a little fuzzy on his time frames. Both he and
mom are extremely fearful of the people they fesl are connected to the
homicides and seem to feel very vulnerable. Additionally, Aaron voices
concarn he will be taken from mom and avoids all efforts to pursue.

Aaron is to retwrn to individual treatment next week. We will
continue to explore information and feelings at a pace Aarcn can
tolerate.  Mom is to call, prn, usipg the 800# .if needed. Due to
mom's seemingly valid cancern about Aaron's safety, therapist will
follow up with WMPD tomorrow AM,

Addendum: It should be moted that tonight Aaron informed therapist

that he was going to stay with his father for awhile. Mom contradicts
this, stating that the dad does not want to have Aaron. This situation
will be explored further with mom in Aaron's absence at a future session.
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This interview 45 belng conducted at the
Marion Police Department on Friday,

June 4, 1993, approximately 3:50PM

with an Aaron Hutchinson of Highland

Trailer Park. Aaron, if you would,

tell me your full name.

Aaron Kyle Hutchinson
How old are you?

8

What grade are you in?
Second

Okay, and we have been discussing about

your friends, Michael and Chris, and Steve.
okay? And, if you recall, the day that

they were missing, you were in my office,
You and your mother, Now, tell me about the
day before, which was Wednesday, do you
Tecall that?

Yes

Okay, now when school was out that day, what
now tell me what happened,

School -let out and, Michael, Chris and Steve
asked me if I could go with them to uh, fhe
club and my mom said, no, and I uh, when I
got home I got on my bike, I went to West
Memphis, to my uh, to Robin Hood Apartments

and I took my bike across the plpe and laid
it down.

Okay, now this was an Wednesday, you went .
home to Highland Park with your molther, and
you got on your bike and rode back, do you
know what time that was? Was 1t immediately
after school was out?

Somewhere around 4

Okay

0048350
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Cause I had to do my homewark, And then I got
down there, I seen Michael and Chris, and I
seen, I seen, there was suppose to be five,
but I seen four and Jessie Misskelley was one
of them that uh, that said that he was uh, he
was the one that killed Michael, Chris and
Steve., And, I uh

Okay, let me ask you, when you got there, you
only seen four, but one was missing and that
was Jesgsie?

Misskelley
Where was Jessie?

He was somewhere arocund uh, down in the water
somewhere .,

What was he doing?

He seen Steve coming out from that 1ittle
hole, that's where we come from a shert cut.

Through that pipe, he was after Steve? And
what did he do, chase him down?

He chased him down, he caught him and then
uh,  he, he put his face in the warer for
about tive seconds and pulled 1t out, and
he esaid, I don't want to kill you, yet,
until what my boss says.

He sald, I don't want to kill you yet,
until my boss tells me too, i1s that what
he was saying? Who was his boss?

It was uh, I think it was Damien

Okay, go ahead and tell me about Jessie.
What happened?

Jessie uh, put him in the water and took
him out and said, that's what I just said.
He went to hls boss and he said that, you

need to kill him, cause we already killed
the other two,

He told him that, okay. Did you see hin
kill the other two?

Yes gir
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Alright, tell me about that.
They were watching them, and uh
Now, who was watching, Michael and Chris
was walching
Michael and Chris was watching the guys and
Okay
And' they was uh, they found a gun, they were
Teal gums, and they {found uh
Oh, Michael and Chris found their guns?
They were real guns
They did? Where were the guns at?
They were on the pipe
Okay, and they got Michael and Chris and
they were in the trees. Okay, now tell
me what happened there.
They were already in the trees and they
uh, and Michael and Chris said, on a
count of three, we are going to point
the guns at them, and they uh
Alright, who were going to point the guns
at Who?
Michael and Chris were golng to point the
guns at them.
At them, okay. Were you helping them?
They wasn'l suppose to anyway ,
Where were you at?
I was behind a tree and tald them, I told
them, I was behind bushes and told them, not
fo even go with us, {f you find guns, you
not even suppose to pick them up.
Alright, you told Michael and Chris not to
get them?
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AARON: And they gol them anyways and uh, cause they
said one, they said on a count of three, we
are gonna jump out and Michael said. one,
two, and he jumped out, he pointed the gun at
them like uh they said do, and uh he uh, he
puliled the trigger and nothing came oul cause
it wasn't loaded.

BRAY: Okay, where was Chris at this time?

AARON: Chris was s5till behind the tree, his gun
wasn't loaded either.

ﬁxﬁ BRAY: Now, where was Steve?
% AARON: Oh, he was with Jessie Misskelley

BRAY: How did he get with Jessie? Did Jessie fee
him, or did you all go up and talk to these
men 7

AARON : I didn't., I said not to hurt them, and they
hurt them anyway, and they started running.

BRAY: Did you run off? Did you watch them hurt
them?

AARON: Yeah

BRAY: Okay, tell me what they did.

AARON: ' Okay, they took a knife and put Lt side ways
to Michael's neck and then they cur his neck
some.

BRAY: After they cut Michael's neck, did it bleed

bad? Was 1t cut real bad? Okay, and then
what happened? .

AARON: Blood started coming down all over his tee
shirt, half of his tee shirt was full of
blood,

BRAY: Okay, and then what happened.

AARON: And; then he took off all of his clothes

and raped him,

HRAY : Who did that?

%&ARON: Damien, the 15:6.5;833

4
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Damien took his clothes off and raped him?
Was Michael still alive?

Michael died

Before he raped him?

Cause, whenever uh, he got cut in his neck
Did he bleed real bad?

He turned blue and then he died

Where were you at, at that time?

I said to myself, I couldn't watch anymore,
I ran and Jessie seen me and he started
chasing after se and uh, I tLripped him, so

he wouldn't get after me.

You got away from him? Now, what happened
to Chris, do you know?

[ didn't see
Where was Chris when you ran off?
Chris was in the water

They had already put him in the water?
Who! put him in the water? i

Jessie Misskelley

Did he have his clothes off too? Did you
see him take his clothes off, did you see
him kill him? How did they do 117

They cut him too.

Who did? '

Jessie, Jessie did Michael, I mean Jessie -
did Steve and Chris,

He did. Who were the other boys? How many
were ther altogether?

Five

Fivée men
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When Jessie came bahk. there were five men,
and when Jessie wasn't there, there were
only four.

Okay, were you, did you go there with Chris
and Michael?

Ugh, ugh

Did you come up to them when they alresdy had
Chris and Michael?

Yeah, I said, you can't hurt him, causez the

" kid Ls only eight vears old.

Okay, who did you say that to?

Tessie Misskelley

You knew Jessie didn't you, did yvou know the
others?

Damien

You knew Damien

I didn't know that other one

You didn't know uh

I enly knew Damien and Jessle

That's the only two you knew. Alright

and the other one you seen on TV today, his
name ls Jason, you didn't know him?

Ugh, ugh

Okay, there were (wo more besides them,
how old were they?

About Jessie's age. Jason, he was the
one looking around my house.

Around your house, you seen him looking
around your house? Did you recognize
him when you seen him on TV today?

Yeah

Did you know whe he was before then?

.Uh..rrom the woods 1 did. 004835 L
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From the woods

I said, T told my mom that uh, whensver
he was looking around, he had a uh, uh
policeman's gun like vours.

Oh, he did, He was wearing 1t? When, in
the woods?

He was wearing 1t
At the house?

Usm, um, he got his gun and pointed it like
this

Oh, he did, while he was walking around the
house?

He walked around the house. He tapped on

our wvindow. He tapped on the window, and
clapping and clapping

Alright, who were the other two boys in the
woods, do you know them? Would you know them

if you seen them? Can you describe one of
them to me?

One of them had on dark blue pants, uh, he
had' on a black tee shirt that said, the
dragon ’

Okay, did he have on a cap?

Um, um

What coelor hair did he have?

Black

1
Alright, how tall was he compared to Jessie,
was he bigger than Jessie?

He was about the same as Iittle Jessie

About the same as Little Jessie. Alright,
was he aboul the same age as Little Jessle?

Um, um look like 1t. I think that he is
about the same age.

What about his hair? Did his hair look

like Jessie's? Was it longer or shorter? 1q
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It was short

You don't remember what name they called
him? Have you ever seen him before?

Um, um
Have you seen him since?
Um, um

Alright, describe the other ane ta me, was
he bigger or smaller than the first one?

He had on dark blue pants on, look like the a
black tee shirt said, the dragon. He [s the
one that had on a cap.

Whal color cap?

Blue

Alright, did it have any writing on the cap?
What did it say?

Bad words

What

Cursing words

De you remember what it said?

The B word

The B word? Just one word?

Um, um

B I?7 What coler was the letters?

Blue

Alright, the cap was blue, alright what
color were the letters though? Hold on
just a minute, uh, now the cap, was {1t
dark blue or light blue? See this right
here, was it the color of this, or darker?

It was the color, no it kinda the color

Kinda of a dark blue? Okay, what color
were the letters? ¢
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Had a small, black, you could see them
real good

Alright., this was st111 daylight and 4t
had the B word on 1t7

Had B I T, that word

It did? Okay, uh did he have any chains
or necklace, or watch or anything on?
Now, was he about the same size as
Tessie also? Was he about the same

age? How about his hair, what kind of

hair did he have?

Kinda short

Short hair? You didn't hear him call his
name elther? Did either one of those boys
had anything to do with killing Michael or
Chris? What did they do?

They brought, one of them cut Michael and the
other one cut Chris.

They cut them even though Damien curt Michael?
Did both of them cut him?

In the same places, that's how‘al] the blood

Did, they cut him anywhere else? What kind
of knives did they have?

Like the knives the Indians in the jungle
has

Like the one you were telling me about the
other day, the one that has the smooth skin
on i{t? Does it have a hook, like an animal
hook on the back of 1t? 1t don't? Now,
what does the blade look like?

It was teal thin, shiny and it had some
blood on it. It had blood on it before :
even when he stabbed Michael.

Now, you think that he had already cut
Chris with 1t? or you don't know

Naw, cause he didn't cut Chris

Naow, di& they take Chris's clothes off too?
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Uh, uh
What did they do to him?
Un, they stabbed, they cut his neck too

They dId? Did they take his clothes off,
what else?

They uh, toock his clothes off and they uh,
stabbed him in the neck twvice

Okay, did they do ,something else to him, in
their private parts, which one?

They cut thelr private parts off
On which one?

Jessie Misskelley

Which one of the boys did they cut them off,
all of them or just one?

All of them,
All three of them? Jessie Misskelley did 117
I think that's all { can remember

I think this is enough, we'll stop right now
okay?

Okay

i
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INDIVIDUAL PRUOGRESS MOTE

NaME: Baron Hutcheson CASE NO: - 43975
DATE OF SERVICE: 8 June 1993 TIME OF SERVICE:
PLACE OF SERVICE: 5 UNITS: 4

SERVICE CODE: 008

Q"{

9:30 to 10:30 AM

= el S

on is brought in by babysitter Sara & cousin Kristy.

51
” thathehasn'thadhismeds.(ritalin)in3daysbeczuse_hlsnmwsmrk1ngand

Hetellstherapistheqntammtemtmlﬁrmmn

's boyfriend Jim the

previous night. He describes the gift as a reward for being "good" which, on
questioning, he says is being i/ " He draws a picture of the new car which

he says is green and black—puts the letters "ACERO" cn
what it means but says it was on the car.

the car—_—doasn‘ t know

Aaron respends to question about what mom's boyﬁ:lend is l:i:}:e with "nice"—

says he's a diesel mechanic—says he likes him., -

i Aarmisquestionedabmthjs‘feeljngsabmmJ‘s arrest, His response is
_73{( that J @ldn't do it because he was at the wrestling match that night. asked

howhe]mew-Jwasatthematch,hedoesmthm.-
Asked how he feels about his talks with the police,
Questioned about this, he states that he will have to go
be lawyers and stuff and he doesn't want to do that. He
further at this time. .
He shifts talk to his weskepd trip to the mountains

Adron answer "stupid'.
to court and there will
will elaborate no

with mom and Jim., He m

that "it was a 3 hour drive".. He expresses a preference for the mountains vs

W..Memphis and expresses a desire to leave this area. He reports enjoyingthe

weekend, meeting other children, but he gives minimal detail about activities.
This leads to A's description of self, biological father and brother

Scotty as "grewupinthemuntains“animnas"grewup

on the water".

His brother is now with dad in the mountains (Fayetteville).

He then confides that "daddy came down last night".
that dad has black hair and then that his grandma (dad's

and so is he (dad). Healsodisclosesdad"waarsnjx:eclotrma:ﬂdexterS" :
(a brand of show). mgo_escnatsmlelengmabwtdaﬂ‘sshoeaaninioecar.
Questioned about dad's visit, Raren states he came last night so he can giv
)¢ us our puppies. Pressed for further detail, he admits not seeing dad but
hearingfmmntratrerfrimﬁhadsaiddadmsintnmlaﬂ;mgforathemmﬂ.

couldn't find them because of a recent move. He did not
actually see dad. '

know if he would

Aaron yeports last actual contact with fatherwas_abautayearagomm
he'd lived with dad and stepmom 4 months. Hereportshavmghmnweu

treatadardhappywithdaiaxﬂstegmmtmissﬁx;m.
He talks some of parents' divorce, stating he doesn

't}uwwhy'they

divorced. Saysnmarﬂdadhadabadargmmtarﬂamlefthmta}dngrha

two boys with her. Talks about both parents re-marrying

and the move to

This leads mmmmmmm&mmmma&mﬁ,--
Michale and Chris. He describes aﬁmgtﬁimagokartat Mim*g

—
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Page Two

X

house and crashing into a tree. He draws a picture of this—then jumpsto
disclosure of Steve B. asking his mom to go bike riding with Michael and
Chris on the day that the 3 were murdered. He says the mom —whom he calls
Mpam"_—said "no' and that Steve had then gone to his dad who had said o.k.
He volunteers that Steve shculdn't have disobeyed mom. Questioned how he
knew this, Aaron states, "Steve told me." Questioned how this could have
happened, he says, "I was there, I saw it." Asked how he could have been
thera as he and mom had previously told this therapist on the Friday after
the bodies were discovered that he'd not been allowed to stay after school
to play with the boys and had gone home with mom,Raron states "I rode my
bicycle”, Asked how he bicycled from Marion to Robinhood park, what roads
he took, he responds "T just did." Asked how he crossed the interstate on
a bike, he states he doesn't know, he "just did". Asked how come he didn't
get hurt, he telle the therapist, "I was tied up". At this point he is
givenﬂleoptimbotalkormttalkaboutfurtherdehailwbeislmidng
very anxious and stressed. He indicates he's talked enough for today but
will talk more later. He does respond to therapist's final guestion about
why he wasn't killed like his friends and says "Jesse untied me." '

Individual session with Baron: he is seen without adults. He is cheerful
when approached in the waiting area, relaxes, goes readily with the therapist.
He begins the session with information about not taking his Ritalin. He

is enthusiastic as he talks about his new car, More subdued when asked

about his reaction to the arrests., Does initially say J is inmocent but

ot the other two. Be is relaxed and readily forthcoming as we look at
relationship with dad, the mountains, and family history. He waits until

45 mimites into the session to bring up the murders of his friends. He

is matter of fact and has good eye contact as he describes his friend's
disobedience to get away. He appears uncomfortable when questioned abouk

boys not yet found.

Aaron readily supplies information on relatively benign issues of family.
Iquestionhisinformationaboutdad'sappearanmintmaxeaashealso
told of plans to stay awhile with dad at the last session and mom denied
this as anything but wishful thinking, I will pursue this with mom at
the first opportunity. It is interssting that he is confident and firm
about information he provides about the murders, but is extremely
uncamfortable about how he was involved/got there. I suspect the whole-
stnrywillbeformmningininmtsashefeel safe to disclose the

information, ' No4S41 . cont. P3
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INDIVIDUAL PROGRESS NOTE

NAME: Aaron Hutcheson CASE NO: 43975

DATE OF SERVICE: 8 June 1993 TIME OF SERVICES 9:30 to 10:30 aM
'PLACE OF SERVICE: 5 UNITS: 4

SERVICE CODE: (08

PagETREEE === : . ==

P: Aaron is to return tomorrow with mom at 5 PM if her work does not interfere.
Tndividual treatment, utilizing drawing and play technicues, will proceed
at a pace comfortable for this child. If indicated, more frequent sessions
will be scheduled.

Addendum: it should be noted that Aaron was doodling during the last few
mimites as he talked about his' presence at the murders. He wrote the words
"MY BILL OF RIGHTS" and drew a circle or incomplete face (see chart). This
was not pursued with him at this time but will be pursved cn his return.

131'&/3, Jfoﬁ
Hicks, ACSW, LCSW
inical Social Worker

Addendum for 8 Jume 1993: Tt should also be noted that at the previous
session Baron cammented about being afraid of being taken away fram
mom. An attempt was made to pursue the subject at this session with
little result. Aaron confirmed that he still-fears being taken from
mom despite arrests having been made. He will not pursue the cause
for his fear and changes the subject.

j/faf;
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This interview is being conducted by
uyself,Den Bray, at the Marion Police
Department, interviewing Aaron
Hutchinson of Highland Trailer Park.
Today's date is June 8, 1993,
approximately 2:20PM, Aaron, if

you would, tell me your full name.

Aaron Kyle Hurchinson

And, how old are you?

8

Will you spell your last name
HUTCHINSON

Okay, and where do you go to schoosl at?
Weaver Elementary

And what grade?

Second

Alright. we've talked about vour friends
that went ro school with you, can you tell
me thelr names?

Steve, Michael and Chris

Do you know theidr last names?

Michael Moore, Steve Branch, Christopher
Byers

Christopher Byers? Okay, uh if vou would
tell me what happened, the first thing that
happened that You know abourt on, that
concern these boys

The ones that got killed

Yeah, when was the first you heard about
something might happened.

Tuesday
Tuesday, before they disappeared?

004545
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BRAY:
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AARON:
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AARON :

Do vou knew what day they disappeared!
Wednesday

What day were they found?

Thursday

On Thursday? Okay, tell me what happened
Tunesday.

Jegsie told me that something was gonna
happen

WVho did?

Jessie

lessie who?
Iefsie Misskelley

Alright, he told you something was gonna
happen? What did he tell you?

Sonething was gonna happen to Michael, Chris
and Steve,

Okay, what did he say was going to happen
to them?

He didn't say, that something was going to
happen, just that something was gonna happen
to them.

He didn't describe whal, he just said rhat
something was going to happen. Okay, then
what did he have you do. Did he have you
to talk to them? Okay, go ahead and rell
me what happened from there.

He uh, he just said uh, you go and get your
friends and 1'11 go and get my friends, we
will go down to Robin Hood and do something.

Did he tell you, what did he want to do?
He didn't say

Okay, did you see Michael, Chris and Steve
and; tell then.

004846 -~
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BRAY : When did you see them again?
AARON: I seen them Wednesday
BRAY: On Wednesday morning, what did you tell them?
AARON: I,told them to let's E0 to Rabin Hood., and
then ask my mommy if I could go
BRAY : Okay, and when school was out that day, what
happened?
AARON : Steve and Chris came up to my mommy's window
and asked if I could go to Robin Hood.
BRAY : Her window, she was up there to pick vou up
from school?
AARON ; Naw, um, um
BRAY : Okay, and who asked her?
AARON: Michael
BRAY: . And Chris? Okay, and what did they ask her?
“AARON : They asked 1if I could go over to his house
for two hours and stay.
BRAY: Okay, and what happened from there?
AARON : She said, no
BRAY: Okzy, and you went on home, to Highland
Trailer Park, okay and then what happened?
AARON: Then I went there after I got finished doing
BRAY ; How did you, about what time was that?
ﬁ}ﬂg&RON: About three
BRATY: Do you remember what time it was?
Okay, but it was after school when you
did you home work?
AARON: Un, um
BRAY: Was 1t still daylight? How did you get to
; Robin Hood?
004847 . 2
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On my bike

Okay, where about in Robin Hood did you ride
your bike too?

In went to where the uh, bridge and 1 went
the Service Road, then I got to Luw's

and turned, I turnad that away

Okay, was it Luv's or Blue Beacon?

1l went to Blue Beacon

Okay, 1f you rode behind you, where did you
park your bike?

Behind Blue Beacon

Okay, and then when you left your bike,
where did you go?

In the woods

And what did you see when you gat in the
woods?

Michael and Chris

Where were they at?

Behind the tree

Were they hiding, wﬁo were they hiding from?
Them men

Those men, which men, can You name the men
for me

Jessie, lason and Damien, I didn't know the
other two.

Jessie, Jason and Damien. Okay, there were
two more that vou didn't know?

Um, um
Okay, what were those men dolng?
They were talkling

Okay, tell me what happened, did the men
see you when you came u Did Chris and

Michael szee you? 00‘2?848 7{
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AARON: Chris and Michael seen =me

BRAY : Okay was Chris and Michael and Steve, all
three there?

AARON: Steve wasn't there

BRAY: Where was Steve at, do you know?

AARON: Ugh, ugh

BRAY: Okay, alright tell me what happened?

AARON: I told Michael that, I asked him where

was the other fifth man. and he said,
he went somewhere with Steve

BRAY: Who was the fifth man?
AARON: Ie;sie
BRAY : Jessie Misskelley? It was Jessie
Misskelley?
AARON : Um, Michael said he had uh a uh,
. it was black uh, kinda short down
EBRAY: But, he had Jessie, where were they at?
AARON : They were, they were
BRAY: Can you remember?
AARON ; They were somewhere close beside uh, Blue

Beacon Truck Stop

BRAY: Why were they away from everybody else?
Okay, and then what happened?

AARON : He was away from everybody else because he
came in late., Steve ot away, he got caught
back and got killed

BRAY: Was Jessie running after Steve at that time?
Is that where he was at? Steve was late
coming in, seen them and ran?

AARON: Steve seen Jessie and started running
BRAY: And Jessie chased him down? And that's
' where they were at when you gat therel .
004549 s
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AARON: Then he got away, and theén he got away
again and got caughr.
BRAY: Steve got away again?
AARON: He got hls uh, he got his face hit by the
uh., the pipe
BRAT: Got his face hit by the pipe? Who hit him
with the pipe?
AARON; Nobedy, he uh ran and Jessie uh, was
chasing him and he hit his face on the
pipe.
BRAY : Did it cut him? What pipe? That big round
pipe?
AARON: The pipe that you walk across
BRAY: Oh, okay, he fell on it?
AARON: And hit his face
BRAY : Was it bleeding?
AARON: It wasn't bleeding, he just uh, started
crying and sztuff
HRAY: Okay
AARON: It was just a 1little bruise
ERAY: Vhere was the bruise at? Do you remember?
AARON : I think it was on his face ﬁg
BRATY: Alright, can you put yvour finger on your 73]
face about where the bruise wag? g
AARON About right here =
BRAY: Under the right eye, did 1t turn blue,
or black, was it red?
AARON : It turned red, back it turned back to
normal
BRAY: Okay, alright, now when he brought Sreve
back, what happened? Did they know you
all'were there at that time?
AARON : They didn't know I was there until I 2

started runnine and T asnr ~avesis
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BRAY :
AARON:

SQ;BRAY:

AARON:

Y DIs

Okay, let me ask vou something, when did they
know rhat Michael and Chris was there.

They jumped out of the r1ree

Michael and Chris did, you all were up in the
tree? And, they jumped out of the tree and
ran? Did they run because he was hurting
Steve?

They tried to help him

Who tried, oh Michael and Chris tried ro
help Steve

What they really did but, uh, they all
three got caught

Okay, who caught thenm

lason, Jessie and one of them other men
Okay, tell me what happened then

Then they got caught, and got killed

Okay, lets go to when Jessie brought
Streve back, whar happened?

He killed him
Whar, how did, what did he do?

He uh, he tried to get away and uh, he
did then uh, then Damien he was in front
and Jessie was in the back, and he uh,
had his knife open l1ike this and ran

into Damien and stabbed him in his

Stomach,

Jezsie ran

004851

Steve

Steve ran into Damien?

And

And stabbed him in his stomach

He had Jessie's knife 1ike this and uh, he q
ran into, he was Irying to stop like
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this, and wh, he uh fell on his knees and

uh, then he got cut. Cause when he fell on
his knees, Damien moved his knife down and
he stabbed him in his stomach.

Okay, did he rfun into his knife though, when
ha was running

The knife was like this and Sreve was
running, he tried to stop jusr like that
and he uh, he fell on his knees over
bayou and Damien moved the knife and he
just hit it like thart.

Where did the knife hit Steve at

About right to here

In the stomach part, okay. And, then what
did he do with Steve?

He got cut again and then
Fho cut h}m again?

Jessie

Where did he cut him at?

I think it was on the neck

Did he still have his clothes on at that

time?
And then they took his clothes off o
1y
Who topk his clothes off? @
3
Jegsie
e}
Okay

And then they threw him in the water,
and before that, they rurned blue and
died

Who did?

Michael, and all three of thea

All of the turned blue @

ADD 3309



BRAY :

AARON:
BRAY :
AARON:
BRAY:
AARON:
BRAY:
AARON:
BRAY:
AARON:

BRAY :
AARON:
BRAY:

AARON:

BRAY:

AARON :

BRAY :
AARON :
BRAY;
A%RON:

Dis

And then they caught me and got tied up
and about 40 seconds I got untied and

left and then I didn't remember nothing
else about it.

Explain 10 me what they did to Michael and
Chris, which one did they kill firsc?

Michael

And then what happened?

He got stabbed

Who stabbed him?

Jessie

Where did he stab him at?

In his neck and about right here

Okay, and then what did they do?

He turned blue, they all three rturned,
Chris turned red, cause when before they
was trying to cut him like this, Chris
turned red

Iried 1o cut him where?

On his neck, just stabbed hin like that

And he turned red?

He turned red caused whenever he gets mad
he turns red.

Okay, and you were still up in the tree?

I was trying to climb down, but [ fell
down and hit my, I hit my back

You hit your back?

I could hardly walk or get up

And then what happened

I got up and I kicked, I kicked the knife

and he, he tied me up and just left me q
thera
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Wheo tied you up?

Jessie

¥here were the others ar at that time, did

they see you, or just Jessie see you?

The others seen me toc

Did they say that They were going re kill

you?

They said thar they might kill me

Alright, how come they didn't kill you, do

you know? QOkay, now tell me again about

Michael and Chris. WNow which was the

first one that they killed?

Michael

Alright, and they stabbed him in the neck,

alright, what else did they do to him?

They took his clothes off and threw them

into the water

Alright, what did they do with him? Did

any of them abuse him? ’

I didn't know he was abusing him

Well, vou told me that they raped him at

one time, is that what they did? Who

raped him? o

Jessie ‘;.E
<

lason did? =
(=

Jessie

lessie Misskelley raped him? He Taped

which one?

Steve

He raped Steve!?

Alright, who are we talking about that

got killed next, Michael or Chris? P
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AARON: Chris

BRAY: Okay, Did Jessie rape Chris?

AARON : He just raped Steve

BRAY : Okay, who raped Chris, did anyone?
AARON : Uh, Damien

BRAY : Was it Damien, are you sure i1 was

Damien or yeu just, do You not remember

AARON: It was Damien

BRAY : Okay, and after he taped him, what
happened?

AARDN: Steve died and Jessie raped hin

BRAY: Okay, Chris died first

AARON : No, Michael died first

BRAY: Were they laying on the ground, not
dead after they stabbed him?

‘AAROﬁ: Yeah

BRAY: How long did he lay there aiter he
stabbed him, do you know?

AARON: About 6 seconds

EBRAY: Oh, just a lirtle bit, Okay, tell me

about Michael now, how did he die?

Ty
AARON: He got cut and then he laid on fhe %
ground for about six seconds, and <
Iried to get up, but he couldn't get o)
up. He got up about <
BRAY Where was he cut at?
AARON: He got up about from the ground to

here and then he fell down and hit
bis face on the rock.

BRAY: Hit his face on the rock? Was it a rock
out there? How big of a2 rock?

AARON: About that big around, it was sticking
up irom the ground 1]
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About three or four inches. Was it a rock
4 Toot out of a tree?

A Tock

It was a rock? <Can you show me where the
rock is at? Okay, what else can you tell
me, what did they do with Michael after he
died?

Threw him In the water then

Did he have his clothes on? Who took his
clothes off?

Jason

Did they rape him too? What else did they
do to him?

That's all, trhen they just threw him in
The water

Alright, did they cut either one of thenm
anywhere else?

Their private spot
On who?
Michael

Just on Michael

004858
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THIS STATEMENT IS AARON HUTCHESON

TODAY IS WEDNESDAY JUNE 9TH 1993 THE TIME IS 3:15 P. n,

WE ARE IM THE PATRIOTS MINI STORAGE OFFICES BELONGING TO

A DON ERAY OF THE MARIUN POLICE DEPARTMENT. PRESENT IS
MYSELF INSP. GARY GITCHELL ALSO AARON HUTCHESON, AND ALSOD
AARON'S MOTHER VICKI, AND THE REASON I'M HERE IS I UNDERSTAND
AARON THAT YOU HAVE BEEN TALKING TO MR. BRAY

AARCN: UH-HUH (YES)

GITCHELL: AND YODU AND MR. BRAY ARE PRETTY GOOD BUDDIES
AND YOU'VE BEEN TALKING TO HIM, AND TELLING HIM ABOUT SOMWE
THINGS, AND UM, COURSE I TALKED WITH You A WHILE BACK AND YQu
TOLD ME SOME THINGS THEM, AND I UNDERSTAND THERE ARE SOME
MORE THINGS YOU WANT TO TELL US. IS THAT RIGHT?

AARGN : UH-HUH (YES)
GITCHELL: OKAY, UM, YOU WANT TO START JUST START UP FROM

THE BEGINNINGE AND TELL ME WHAT YOU HAVE BEEN TALKING ABUUT
UKAY? OKAY GO AHEAD JUST TELL ME FROM THE BEGINNING?

AARON: TUESDAY UM, JESSIE TOLD ME THAT UM, SOMETHING
WAS GOING TO HAPFEN TO MY FRIENDS

GITCHELL: OKAY, JESSIE TOLD YOU THAT?

AARON : UH-HUH (YES

GITCHELL: THAT'™S UM, YOU KNOW JESSIE'S LAST NAME ?
AARON : "HWISSKELLEY

GITCHELL: OKAY, UM, DID HE TELL YOU WHAT WAS GOINB TO
HAPPEN?

AARON: UH=UH (ND)

GITCHELL: DID YQU, DID YOU HAVE ANY IDEA OR OID You
THINK ABOUT WHAT MIGHT HAPPEN?

AARON: (inaudible)

GITCHELL: OKAY, UM, SO WHAT KAPPENED AFTER THAT HE TOLD

YOU TUESDAY THAT SOMETHING WAS GOING TO HAPPEN, S0 TELL ME
WHAT HAPPENED AFTER THAT, DID YOU GO ANYWHERE OR JUST GO
AHEAD AND TELL ME ABOUT IT TELL ME THE STORY

AARON : 1 um, HE TOLD ME THAT SOMETHING WAS GOING TO
HAPPEN TO MY FRIENDS /////HE SAID WAS THAT, HE SAID ALRIGHT

ABOUT AFTER THAT HE SAID UM, YOU GET YOUR FRIENOS ANOD I'LL
BET MINE AND WE GO DOWN THERE AND DO SOMETHING

0045857
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GITCHELL: OKAY, AND WHEN WAS YOU SUPPOSE TO MEET DOWN
THERE?
AARON: ON WEDNESDAY
GITCHELL WEDONESDAY, OKAY, NOW THE WEDNESDAY YOUR

TALKING ABOUT IS THAT, IS THAT THE DAY BEFORE THAT THE POLICE
FOUND YOUR FRIENDS

AARDON: IT WAS THE DAY, THAT THEY GOQT KILLED

GITCHELL: QKAY THE WEODNESDAY THE UOAY THEY GOT KILLED
OKAY, UM, SO DID YOU GO DOWN THERE? YOU DIDN'T GO To ROBIN
Hoap?

AARON: I DIDN'T GO BUT UM, MICHAEL, CHRIS ANOD THEM
THEY ASK MY MOM IF T COULD BO, AND MY MOM SAID NO, I GOT, I
WENT HOME ANMD GOT ON MY BIKE ANO WENT DOWN TO ROBIN HOOD

BGITCHELL: OKAY, S0 YOQUR MOTHER PICKED YOU. YOUR MOTHER
PICK YOU UP SCHOOL IS THAT RIGHT?

AARON: (inaudible)

GITCHELL OKAY, AND SHE WOULON'T LET YOU GO OOWN THERE,

S0 YOU WENT HOME WITH YOUR MOTHER., AMD LIVE, AND WHERE DO You
LIVE AT MOW?

AARON: HIGHLAND PARK
GITCHELL: S0, YOUR TELLING ME YOU GOT ON YOUR BICYCLE
IS THAT RIGHT?

AARON : UH—~HUH (YES)

BITCHELL: AND WHERE DID YOU GO TO?

AARON: ROBIN HOOD

GITCHELL: OKAY, UM, DID ANYONE GO WITH YOU TO ROBIN

HOOD? OKAY, UM, DID YOU MEET ANYBODY WHEN YOU GOT TO ROBIN
HooL?

AARON: UH=UH (ND)

GITCHELL: WERE YOQU THE FIRST ONE THERE?

AARON: NG, UM, IS JUST SEEN MICHAEL AND CHRIS THERE
GITCHELL: ALRIGHT, WHERE WERE THEY AT WHEN YOU FIRST SAW

THEM? THE VERY FIRST TIME YOU SAW THEM THAT DAY WHERE WERE
THEY AT?

6048868
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AARDN: THEY WERE, THEY WERE BEHIND A TREE
GITCHELL: CKAY, WHAT WERE THEY DOING BEHIND THE TREE?
AARDON: WATCHING UM, JESSIE AND SOME OTHER MEN
BITCHELL: OKAY., AND WHAT WERE THESE OTHER MEN DOING?
AARCON: THEY WERE TALKING
GITCHELL: OKAY, UM, THEN WHEN, WHEN YOUR TWO FRIENDS,

WELL YOU THREE FRIENDOS, OID YOU KNOW THE BRANCH 80Y? DID You
KNOW STEVIE? OF CDURSE OID YOU KNOW CHRIS? OKAY, AND KNEW
You uUm,

AARON: MICHAEL

GITCHELL: YOU KNEW UM, MICHAEL OKAY, AND ALL THREE OF
THEM WERE YOUR FRIENDS? WERE ALL THREE UF THEM THERE? WHEN
YOU CAME UP ON YOUR BICYCLE?

AARON: I ONLY SEEN MICHAEL AND CHRIS, I DIDN'T SEE
STEVE

GITCHELL: OKAY, WHERE DO... WAS HE THERE AT aLL?

AARON: UH-HUH (YES)

GITCHELL: WELL WHERE WaAsS ME AT?Z

AARRON : WITH JESSIE

GITCHELL: UM, WHERE WAS JESSIE AND STEVE AT?

AAROM : CLOSE TO UM, BLUE BEACON TRUCK STOPR

GITCHELL: WHAT... TELL ME WHAT THEY WERE DOING?

AARON: STEVE CAME IN LATE, THEN JESSIE, HE SEEN um,

JESSIE AND STARTED RUNNING AND THEN HE CAUGHT JESSIE, I MEAN
HE CAUGHT STEVE

GITCHELL: JESSIE CAUGHT STEVE? OKAY, ANO THEN WHAT
HAPPENED?

AARON: AND THEY... THEY TOOK HIM BACK TOWARDS UM,
BACK TOD DUR PLACE///

BITCHELL : WHERE THE OTHER GUYS ARE AT, OKAY, 0ID THE...
THE OTHER GUYS SEE YOUR OTHER TWO FRIENODS THEN?Z

AARDON: UH-HUH (YES)

GITCHELL: OKAY, WHAT HAPPENED THEN?

004859
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AARDN :
THEN

GITCHELL:

YOUR FRIENDS?

AARDON :
GITCHELL
AARON:
GITCHELL:

AARON :
AWAY , AND

I UM, I STAYED

GITCHELL:
AARON :
GITCHELL:

AARON:
LIKE THIS

GITCHELL ¢

Y

THEY... THEY TOOK THEM AND THEN THEY KILLED

OKAY, WHAT... WHAT 0ID THEY DO TO THE BOYS

THEY... THEY SLAPPED THEM

OKAY, DID HOW MANY OF THE GUYS HAD A KNIFET

I SEEN ALL OF THEM WITH ONE

OKAY, UM, DID THEY SEE You?

JES... I RAN AND JESSIE CAUGHT ME THEN, I GOT
HE CAUGHT ME AGAIN, AND I UM, HE TIEOQ ME Up
THERE FOR ABOUT 40 SECONDS AND GOT UNTIED

HOW DIOD HE TIE You UpP?

WITH A ROPE

WITH A ROPE, HOW, SHOW ME HOW HE TIED Youz?

HE TIED MY HANDS LIKE THIS AND MY FEET DOWN

aKAY, UM, DID HE HAVE THIS ROPE WITH HIM?

WHERE DID WE GET THE ROPE FROM?

AARON :
GITCHELL:
AARRON:
GITCHELL:

AARON:

THEY FOWUND IT... THEY FOUND IT

D0 YOUu KNOW WHERE THEY FOUND IT AT?
(inaudihl;)

UM, S0 THEY TIED YoU UP AND

THEN THEY LEFT AND THEN I GOT UNTIED, AND THAT

HAS THE WHOLE THINE.

BITCHELL:

AARON:
TIE ME upP

GITCHELL:
WHERE?

AARON:

GITCHELL;:

OKAY, DID THEY DO ANYTHING To0 vau?

THEY... THEY DION'T DO ANYTHING TO ME BUT JusT
OKAY, DID THEY... DI0 THEY TOUCH YOU ANY

(inaudible)

THEY DIDN'T HWURT YOU AT ALL?

0048860
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AARON: THEY COULOM'T HURT ME, CAUSE I KICKED EVERYONMNE
THEM WITH FOOT, JUST LIKE THIS, TIEO Uup
GITCHELL: Um, S0 YOU WERE THERE, WHEN THEY LERE HURTING
YOUR FRIENDS, TELL ME ABOUT THAT OKAY?
AARON = THEY UM, THEY GOT STaBBED
GITCHELL: D0 YOU KNOW WHERE THEY GOT STABBED AT? WHERE

DID THEY GET STABBED AT?

AARON: MICHAEL AND CHRIS GOT STABBED IN THE NECK,
THEN STEVE... STEVE HE UM, HE RAN AND OME OF THE MEN HAD A
KNIFE HOLDING IT LIKE THIS, AND STEVE RAN AND TRIPPED AND HE
FELL ON HIS KNEES AND THEM UM, AND ONE OF THE MEN MOVED HIS
UM, HIS KNIFE THE KMNIFE DOWMN AND STABBED HIM IN THE STOMACH

GITCHELL: OKAY, UM, DID THEY HAVE ALL THEIR CLOTHES ON?
AARDN: THEY GOT TOOK OFF

GITCHELL: HOW DID THEIR CLOTHES GET TOOK OFF?

AARON : THEY G0T... THEY PULLED THEIR CLOTHES OFF
GITCHELL : NOW... NOW WHO, SOMEBOUY PULLED THE CLOTHES

OFF YOUR FRIENDS? WHO PULLED THE CLOTHES OFF?

AARCN : JESSIE PULLED OFF STEVE'S, UR, JASON HE PULLED
OFF MICHAEL'S, AND ONE OF THEM OTHER REN, I DON'T KNOW PULLED
OFF STE... CHRIS'S

GITCHELL: OKAY, UM, DID YDU SEE THESE BOYS, THESE GUYS

TIE YOUR FRIENDS UPT HOW DID THEY TIE YOUR FRIENDS UP?

AARON: THEIR FEET AND HANDS TOGETHER

GITCHELL: OKAY, HOW DD YOU KNOW WHAT THEY USED, TO TIE

THEM UP WITH?

AARON 3 ROPE

EITCHELL: OKAY, 00 YOU KNOW WHERE THE ROPE CAME FROM?

AARON : THEY JUST FOUND IT

GITCHELL: OKAY, THEY OIDN'T DO WHAT WHEN THEY TOOK THEIR

CLOTHES OFF OF THEM UM, WHAT DID THEY DO WITH THEIR CLOTHES?

AARON: THEY... THEY THREW THEM

GITCHELL: DO YOU KNOW WHERE THEY THREW THEM AT?
0048351
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ARRDN : I THINK THEY HID THEMN
GITCHELL: CKAY, UM, WHEN YOU GOT AWAY WHAT WAS YOUR
FRIENEDS DODINEB?
AARON : THEY WERE ALREADY UM, THEY WERE ALREADY IN THE
WATER
GITCHELL: HOW DID THEY GET IN THE WATER?
AARON: THOSE MEMN PUSHED THEM IN THE WATER
GITCHELL: OKAY, WHY DION'T THEY, WHY, DO YOU KNOW WHY
THEY DION'T HURT YOU? DID THEY SAY ANYTHING TO Youp
AARON: THEY SAIOD THAT IF I TOLD THAT THEY... THEY
-»»- THEY WOULD KILL ME
GITCHELL: WHY DO YOU THINK THEY LET YOU GO7
AARON: THEY DIDN'T I GOT, I GOT AWAY
GITCHELL: DIoc YOU TELL YOU MAMA ABOUT IT?
AARON: (inaudible)
EITCHELL: WELL WHY PION'T YOU TELL YOUR MAMAT
AARON: I DON'T KNOW
GITCHELL: YOU KNOW WHEN WE TALKED TO YOU THE OTHER DAY

YOU DIDN'T TELL US ABOUT THIS DID YoUu?

AARCON: (inaudible)

GITCHELL WHY DIONTT YOU TELL US ABOUT IT?

AARON: BECAUSE I WAS AFRAID OF JESSIE SEEN ME AND um,
THAT THEY WERE LOOKING FOR HIM THAT HE WOULD KILL ME
BITCHELL: UM, DID... DID YOU ACTUALLY SEE THE BOYS PUT
YOUR FRIENOS IN THE WATER?

AARON (inaudible)

GITCHELL: YOU DID SEE THEM DO THAT?

AARGN : UH-HUH (YES)

BITCHELL AND YOU WERE STILL TIED UP RIGHT THEN?
AARCN: I GOT UNTIED ABOUT 40.., 40 SECONDS
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GITCHELL: HAVE YOU TOLD ANYBODY ELSE ABOUT THIS? NOW
YOU TOLOD MR. BRAY ABOUT IT RIGHT? YOU TOLD HR. BRAY FIRST?
IS THAT RIGHT?

AARON = YES SIR

GITCHELL: DIO Youw TELL YOUR mAMA BEFORE YOU TOLD MR.
BRAY?

AARON: (inaudible)

GITCHELL: UM, WHAT DID YOU TELL YOQUR MOTHER THAT You

JUST WANTED TO TALK TO MR, BRAYZ? I MEAN HOW... HOW DID YoOU
WIND COMING DOWN AND TALKING TO MR. BRAY ABOUT THIS THE OTHER
0ay?

AARON : I DON'T KMOW, HE ASK ME AND I TOLD HIM
GITCHELL: OKAY, HAVE YQU SEEN THE STUFF ON THE TV ABOUT
ALL OF THIS? HAVE YOU BEEN WATCHING TV ABOUT IT? :

AARON : (inaudible)

GITCHELL: OKAY, UM, THESE GUYS YOU, THE GUYS THAT YOoU
JUST SAID, YOU CALLED THEM BY NAME, DO YOU KNOW THEIR NAMES?
AARON: I KMOW JESSIE, DAMIEN AND JASON

GITCHELL: HOW DO YOU KNOW THEM?Z

AARON = THEY ALWAYS UM, JESSIE WAS JESSIE LIVED CLOSE

TO US, WHICH WAS BUBBA COUSIN AND BUBBEA ALWAYS TALK TO OAMIEN
AND JASON

GITCHELL: OKAY, SO YOU KNEW THEM BEFORE ALL THIS STUFE
HAPPENED? AND JESSIE WANTED YOU TO COME DOWN THERE? BUT
HE DIDN'T TELL YOU WHY TO COME DOWN THERE?

AARON: UH-UH (NOD)

GITCHELL: HAS JESSIE SAID ANYTHING TO YOUZ AFTER THIS
ALL HAS HAPPENED?

AARON: I DON'T THINK SO/////

GITCHELL: HE®8 NOT SAID ANYTHING TO YOU? HAS HE BEEN
OVER TO YOUR HOUSET?

AARDON: HU-HUH (YES)

BITCHELL: OKAY, HOW MANY TIME HAS HE BEEN TO YOUR
HOUSE?
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AARON: I DON'T KNOW HOW MANY TIMES, BUT HE'S BEEN
GVER THERE

GITCHELL: AND HE NEVER SAID ANYTHING TO YOU?

AARON: {(inaudible)

GITCHELL: DO KNOW WHAT TIME IT WAS WHEN YOU GOT, WHEN
YOU GOT OVER THERE AND MET YOU FRIENDS THERE?

AARON: NOT THE , NOT THE EXACT SAME TINE ff[/
GITCHELL: OKAY,., BUT YOU DON'T KNOW WHEN IT WAS AT ALL?
AARON : ABOUT AT 3

GITCHELL: MNAW, I BELIEVE YOUR MOTHER WOULD HAVE BEEN
PICKING YOU UP FROM SCHOOL ABOUT THAT TIME

AARON: ABOUT AT/ 3 AND THEN SHE PICKED ME UP AND I
WENT HOME

GITCHELL: OKAY, S0 IT WAS AFTER YOU GGT oUT OF scHooL
AND YOUR MOTHER TOOK YOU HOME

AARON 1 UH—HUH(YES)

GITCHELL: OKAY, DID YOUR MOTHER GO SOME WHERE? HOW DI1D

YOU, HOW DID YOU GET ON YOUR BICYCLE AND LEAVE? WITHOUT YOUR
MAMA KMOWING IT?

AAROMN: I JUST GOT ON MY BIKE AND STARTED RIDING
GITCHELL: TELL ME HOW YOU GET THERE ON YOUR BICYCLES?
AARDN: I WENT UNDERNEATH THE UM, THE BLACK... BLACK

BRIDGE AND... AMD I, BLACK HRIDGE THAT WENT UP WHERE THE
TRAIN COMES AND I WENT UP THE SERVICE ROAD, I 60T TO LOVE'S
AND WENT, I WENT I THINK I TURNED THAT AWAY AND I FOUND BLUE
BEACON TRUCK STOP AND PARKED MY BIKE BEHIND THERE

GITCHELL: OKAY, WHAT KIND OF BIKE YOU GOT?
AARCON : A MURRY, BUT IT GOT TORN UP AFTER THAT
GITCHELL: IT DID, AARON LET ME ASK YOU SOMETHING OKAY?

AND I WANT YOU TO LOOK AT ME, WHEN I ASK YOU THIS DKAY, ARE
¥YOU TELLING ME THE TRUTH?

AARON: UH=HUH {(YES)
GITCHELL: HOW CAN I BE SURE YOUR TELLING ME THE TRUTH?
AARONMN: I DON'T KNOW
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GITCHELL: SEE I REALLY WISHED YOU HAD TOLD ME THIS A
LONG TIME AGO, YT WOULD HAVE MADE THINGS A LOT EASIER REALLY
YOU KNOW IT? HOW COME YOU DIDN'T TELL ME NOW? HUHZ

AARCN : I DON'T KNOW

GITCHELL: DID UM, JESSIE DO ANYTHING TO YOU?

*M\RON: HE... HE.. HE UM ABUSE ME

GITCHELL: TELL ME WHAT HE DID TOD YDU OKAY? MAYBE WE CAN
HELP STRAIGHTEN THINGS OUT, TELL ME WHAT HE DID? THAT'S OKAY?
AARDON : HE

GITCHELL: THAT'S OKAY

AARON : HE CAUGHT HME DOWN AND THEN TIE WE AND UM,
HE... HE UMW, ABUSE OF KILLING ME

GITCHELL: HE WHAT?T

AARON: HE ABUSE ME OF KILLING ME

GITCHELL: OKAY, WHAT EXACTLY DID HE DO TO YOU THOUGH

YOU CAN TELL ME ABOUT IT? IT'S OKAY, NONE OF THIS IS YOUR
FAULT, THIS, NONE OF THIS IS YDUR FAULT OKAY, YOU DIDN'T DO
ANYTHING WRONG,

AARON: HE TRIED TO CUT mME

GITCHELL:s WHERE... WHERE DID HE TRY. TO CUT vYou?

AAREN : UM, IT WAS ON MY SIDE, BUT HE DIDN'T GET...
GET HE WAS ABOUT THAT MUCH CLOSER UM, TRIED TO CUT ME/ [/
GITCHELL: DID HE DO ANYTHING ELSE TO YOu?

AARON: I KICKED MIM ANDR THEN HE STARTED, HME STARTED

RUNNING AND HE DION'T COME HACK

BITCHELL: DIB HE UM, MESS WITH YOU IN ANYWAY?Z I KNOW
SOME OF THIS STUFF IS HARD TO TALK ABOUT, I KNOW IT BOTHERS
YOU AND YOU'VE BEEN THIMKING ABOUT IT & LOT, BUT THE OMNLY
THAT WE CAN STRAIGHTEN ALL THIS OLD MESS ouT, IS... IS TO GET
THE TRUTH FROM YOU, AARON WE NEED THME TRUTH FROM YOU?

AARON : I DID TELL YOU THE TRUTH
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GITCHELL: CAUSE IT REAL... REAL, I KNOW BUT ITS REAL...
REAL IMPORTANT, AND IF ANYBODY OID ANYTHING TO YOU, I WANT
YOU TO TELL ME ABOUT IT OKAY, BECAUSE WE DON'T WANT IT TO
HAPPEN ANYMORE, OKAY, AND YOU DID NOT DO ANYTHING WRONG, YOUR
OMLY EIGHT YEARS OLD, YOU RIDN'T DG ANYTHING WRONG, IT'S NOT
YOUR FAULT, OKAY, BUT IT"S REALLY... REALLY IMPORTANT THAT
YOU CAN TELL ME ABOUT IT. DID ANYTHING ELSE HAPPEN? OKAY?
S0 DID ANYTHING ELSE HAFPEN? OID ANYTHING ELSE HAPPEN THERE
PARTNER?Y

AARON: HE, JESSIE HE CUT, THEY UM, CUT OFF Um, THEY
CUT OFF THE PRIVATE SPOT

GITCHELL: WHO DID THEY CO THAT TO¥

AARON: MICHAEL

GITCHELL: OKAY, UM, DID THEY TOUCH YoUu?

ARRON: UH-HUH {YES)

GITCHELL: gKkay, TELL ME HOW THEY DID 0OKAY? IT'S OKAY

NOBODY IS GOING TO BOTHER YOU ANY MOHRE OKAY, NOBOOY GOING TO
HURT YOU, NOBODY GOING TO BOTHER YOU ANYMORE, YOU'VE GOT YOUR
LITTLE GUARDIAN ANGEL RIGHT THERE, WHAT DID THEY DO To AARONT

AARON: THEY WOULD TOUCH ME ON... ON MY PRIVATE SPOT
GITCHELL: OKAY, ON ¥YOUR PRIVATE SPOTS, THEY TOUCHED YOU?

DI0 THEY TOUCH YOU ON THE FRONT OF YOUR PRIVATES, RIGHT IN
HERE

AARON UH-HUH (YES)

GITCHELL: OKAY, HOW DID THEY 00, TELL ME HOW THEY GID
THAT?

S0 I CAN UNDERSTAND HOW THEY DO THAT

AARON: THEY JUST, THEY JUST TOUCHED IT

GITCHELL: OKAY, WITH THEIR HANDS, DID THEY DO ANYTHING

ELSE? DID THEY MESS WITH YOUR BOTTOM? THEY DIDN'T MESS WITH
YOUR BOTTOM? DXID THEY HURT YOU ON YQUR PRIVATE SPOT? TELL ME
HOW THEY HURT YOU? LET ME ASK YOQU SOMETHING? COULD You THLK
BETTER ABOUT THIS IF YUUR MOTHER WASN'T SITTING RIGHT HERE?
UH?

AAROHN : UH-HUH (YES)
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GITCHELL: UH-HUH (YES) OKAY., I OIDN'T KNOW IF IT MIGHT
BE, IF IT MIGHT BOTHER... BOTHER YoU, TELLING ME THIS WITH
YOCUR MOTHER SITTING HERE, I DIDN'T KNDN IF IT MIGHT BE A
LITTLE BIT EASIER TO TALK ABOUT? BUT IT'S OKAY WITH MAMA
SITTING HERE YOU CAN TALK ABOUT IT WITH MAMA HERE? OKAY,
THAT'S BOOD YOU OUBHT TO BE ABLE TO TELL YOUR MAMA ANYTHING
YOU KNOW IT? TELL ME WHAT THEY DID TO HURT You OKAY?T

AARDON : THEY THEY PUT. THEY UM, THEY HURT MY LEG WITH
A ROCK
BITCHELL: WITH & ROCK, OKAY, OID THEY HAVE ANYTHING ELSE
IN THEIR HANMDS? DID THEY HAVE THEIR PRIVATE PARTS QUT?
AARON: UH-uUH (nO)
BITCHELL: THEY DIDN'T?
AARON: UH=UH (ND)
EITCHELL: DID THEY HAVE THEIR CLOTHES ON? OKAY, THEY
NEVER DID TAKE THEIR CLOTHES OFF THE OTHMER GUYS?
AARON : WHEN THEY RAPED... WHEN THEY RAPED MICHAEL
CHRIS AND STEVE

I
BITCHELL : THEY TAKE ALL THEIR CLOTHES OFF? WHERE THEY
GOING TO DO THE SAWHE THING TO You 2
AARON : UH=-HUH (YES) BUT THEY DIDN'T

|
GITCHELL: OKAY, THEY DION'T DO THAT TD YOU? UM, AARON,
HOW DO I KNOW EVERYTHINE YOU TELL ME.IS THE TRUE?
AARON: I DON'T KNOW
GITCHELL: YOUR NOT, ARE YOU MAKING THIS UP? YOUR NOT
MAKING IT UP? !
AARDN 3 UH=UH (NDO)
GITCHELL: um, DO YOU KNOW ABOUT THIS KMIFE THAT JESSIE
HAD? TELL ME ABOUT THAT KNIFE?
AARON ¢ HE GAVE IT TO ME
GITEGHELL: HE DID YOU STILL HAVE IT? WHAT DID YOU DO WITH
e
AMRON : CHRISTY UM, GAVE IT UM TO DON BRAY
GITCHELL: OKAY, WHO GAVE IT TO DON BRAY?

1
AARDN CHRISTY
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GITCHELL:
YOURS?

AARON:

BITCHELL:

AARON:

GITCHELL:

ARRON :

GITCHELL:

AARDN :

GITCHELL:

e

CHRISTY OKAY... OKAY CHRISTY ts A FRIEND OF

MY COUSIN

OKAY, AND WHERE, HOW DID CHRISTY SZET " ) 1

I HAD IT THE NIGHT SHE TODOK IT FROM ME

HOW DID YOU WIND UP WITH THAT KNIFE?

JESSIE GAVE IT TO ME

WELL NOW, HDW DID JESSIE GIVE YOU THAT KNLIFE?
IT WAS HIS

BUT YOU GOT AWAY FROM THEM DIDN'T YOU? S0 WHEN

DTD HE GIVE YOU THE KNIFE?

AARON

HE BGAVE IT, HE DION'T GIVE IT TO ME I UM, I

60T UP, I GOT OUT, I GOT OUT AND I AND I DION'T GET IT, I
ROOE OFF AND UM, &DT JESSIE'S KNIFE AND I UNCUT IT WITH THAT

KNIFE, AND umM,

AND WHEN T DID I TDOK IT WITH ME, RETURN IT TO

JESSIE AND HE GAVE IT BACK TO ME.

GITCHELL:

OKAY, WHICH... WHICH OME DF YQUR FRIENDS WaS

PUT IN THE WATER FIARST?

ABRON :
GITCHELL:
AARDON :
GITCHELL:
AARON :

GITCHELL:

MICHAEL

RICHAEL WAS, AND WHO!'S PUT IN SECOND?
CHRIS

AND WHO WAS THE LAST ONE?

STEVE

OKAY, WERE THEY STILL TIED UP WHEN THEY PUT

THEM IN THE WATER? WERE THEY?

AARON:

GITCHELL :

AARON :

GITCHELL:

AARDN :
LIKE THAT

HU=HUH (YES)

AND TELL ME AGAIN HOW THEY WERE TIED UP?

THEIR FEET ANOD HANOS WERE TIED TOGETHER

OKAY, SHOW... SHOW ME HOW. .. HOW THAT HAPPENED

um, THEIR HANDS AMD FEET WERE TIED UP TOGETHER
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GITCHELL: OKAY, UM, YOU GOT SOME STRING DR SOMETHING
THAT, ITLL LET YOU SHOW ME HOW THAT WAS CONE OKAY?
IT'S UH, 3:45 P.M. AND '‘AARON IS MEEDING TO GO TO THE RESTROOM
S50 I'M PAUSING THE TAPE AT THIS TIME.

OKAY THE TIME IS UM, 4:21 P. M. WEDNESDAY JUNE THE 9TH, 1993
AND AARON'S GOT SOMETHING HERE HME'S GOING TO SHOW ME HOW THE
TIEING WAS DONE, OKaY,

AARON ! CROSS YOUR HANOS TO FEET TIED TOGETHER INSIDE
NOT JUST LIKE THIS/////

GITCHELL: OKAY, SO THE HANDS AND FEET WERE TIED TOGETHER
IS THAT WHAT YOUR TELLING ME? OKAY, WAS IT UM, OH, WAS SHOW
ME AGAIN NOW HE HAD, LETS PRETEND THIS... THIS HAND TIED OKAY
AND WHERE, WHEM THIS HAND TIED WHERE DID THE ROPE GO TO?
AARON: TA HIS FEET

GITCHELL: TO HIS FEET, AND THEN IF THIS ONE WAS TIED
WHERE DID IT GO TO? TO-HIS FEET, S0 DID IT GO FROM LIKE HERE
TO HERE

AARON : IT WENT JUST LIKE THIS, THEY TIED IT AND LIKE
THEY HAD THEIR FEET AND ARMS TOGETHER LIKE THIS

GITCHELL: DID THEY HAVE THEIR CLOTHES ON?

AARON : UH-UH (NO)

GITCHELL: THEY DION'T

AARON UH-UH (NO)

GITCHELL: OKAY, LET ME ASK YOU SOMETHING AARON, O0ID

MAYBE JESSIE TELL YOU ALL ABOUT THIS, LATER ON ANO ¥YOoU WERE
REALLY... REALLY THERE?

AARON : UH=HUH (YES)

GITCHELL: I MEAN THAT'S A PROMISE, ME WERE REALLY...
REALLY THERE RIGHT?

NARGN: UH=HUH (YES)

GITCHELL: THAT'S A PROMISE TO ME YOUR NOT TELLING ME A

STORY RIGHT? i

AARON: RIGHT

GITCHELL: 0KAY. BECAUSE ME AMD YOU ARE BUDDIES AND YOUR
NOT GOING TO TELL ME A STORY NOW ARE YOU?

AARON: UH-UH (NO)
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GITCHELL: OKAY, I DON'T WANT YOU TO. OKAY, I'm GOING TO
STOP THIS TAPE IT IS UH, 4:23 p. M., JUNE THE 97TH, 1993.
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INVETIGATIVE REPORT
TRIPLE HOMICIDE
BYERS /MOORE /BRANCH

ON 123193, I DETECTIVE B. RIDGE WAS PRESENT AT THE EAST
ARKANSAS MENTAL HEALTH OFFICE IN WEST MEMPHIS DURING A
INTERVIEW OF AARON HUTCHESON. PRESENT DURING THE INTERVIEW
WERE AARON HUTCHESOM, DON BRAY OF THE WARION POLICE
DEPARTMENT, JOHN FOGLEMAN OR THE PROSECUTOR'S OFFICE, AND
JAMES THOWMPSON WHO IS AARON'S MOTHER'S BOYFRIEND. THESES
PEOPLE WERE IN THE ROEM WITH AARON CONDUCTING THE INTERVIEW.

DURING THE TIME INTERVIEW DETECTIVE B. RIDGE AND INSPECTOR
GARY GITCHELL WERE TAPING THE INTERVIEW WITH A VIDEO CAMERA
FROM BEHIND A TWO WAY MIRROR. VICKI HUTCHESON AND JUDY HICKS
WERE ALSO PRESENT IN THE BUILDING BUT NOT INVOLVED IN THE
INTERVIEW,

WRITTEN PERMISSION WAS GIVEN BY VICKI HUTCHESON WHO IS THE
MOTHER OF AARON AND DON BRAY FOR THE INTERVIEW TO BE TAPED.

THE TAPING BEGAN AT APPRUXIMATELY 9:45 A.M. AND A BREAK WAS
TAKEN AT APPROXIMATELY 10:45 A.M.

THE SECOND TAPING BEGAN AT APPROXIWATELY 11:08 A.M. AND ENDED

AT APPROXIMATELY 12:14 P.M.

DETECTIVE B. RIDGE
WEST MEMPHIS POLICE DEPARTMENT
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CITY OF WEST MEMDHIS

POLICE DEPARTMENT o ‘
100 Court Strecl - West Memphis, Arkunsits 72901 - (501) 7351210

CONSENT TO RECORD INTERVIEW

» HAVING BEEN ADVISED OF
DE OF MY SoON, ol
CONVERSATION WITH LAW -

N WEST MEMPHIS POLICE DEPARTMENT,
DO HEREBY FREELY AND VOLUNTARILY CONSENT TO HAVING A VIDED OR
SOUND RECORDING MADE CONCERNING THE IMTERVIEW BY JOHN -
FOGLEMAN AND DON BRAY AT THE EAST ARKANSAS MENTAL HEALTH
CENTER IN WEST MEMPHIS, ARKANSAS. THIS CONSENT IS GIVEN
FREELY WITHOUT THREAT OR COERCION ON THE PART OF ANY PERSON
AND NO PROMISES OF FAVORS OF ANY PERSONS. '

NATE OF CONSENT: /2/"3/," ?3
DATE OF INTERVIEW: [Z -3 -GS T
T o

SIGNATURE OF PERSON GIVING CDNSENT:d 2"‘! é! Zgéiﬁééildﬁﬁ

unTE:_{_;'j/- 6?3
rine: D S0A4M,

LITNESS : [T

WITHESS:
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CITY OF WEST" MEMPHIS

POLICE DEPARTMENT
100 Courl Strast - Weast Memphis, Arkanaas 72301 - (501) 735-1210

CONSENT TO RECORD INTERVIEL

1, D,\"%_, , HAVING BEEN ADVISED Of -

MY RIGHT NOT 10 WAVE-RECBROINGS WABE oF MY CONVERSATION WITH

AARON HUTCHISON, DO HERERY FREELY AND VOLUNTARILY CONSENT TO

HAVING A VIDED OR SOUND RECORDING MADE CONCERNING THE
INTERVIEW BY JOHN FOGLEMAN AND MYSELF AT THE EAST ARKANSAS
MENTAL HEALTH CENTER IN WEST HEMPHIS, ARKANSAS. THIS CONSENT
1S GIVEN FREELY WITHOUT THREAT OR COERCIGN OM THE PART OF ANY
PERSON AND NO PROMISES OF FAVORS OF ANY PERSONS.

OATE OF CONSENT: /2 - 7)~9 3

DATE OF INTERVIEW: /2 - 3/-9 3

SIGHMATURE OF PERSON GIVING CONSENT: \\)\;_,\\ ".?5;/'7‘4_/\._4

DATE: |2 ~3/—93 N
TIME: _2'F 0 42

WITNESS : .

WITMESS:
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EDAIR‘“.HICI

INDIVIDUAL PROGRESS NOTE

NAME : Aaron Hutcheson CASE NO: 43975

DATE OF SERvIce: 3/12/93 TIME OF SERVICE:

PLACE OF SERVICE: U3 UNITS: 2 (033) & 2 (008)
' 033/008

SERVICE CODE:

e ——

5: Aaron returns for treatment accompanied by his mother; they are each
seen alone for one half hour. The mother reports that Aaron is in "big
trouble" at school. She states that a child accidentally kicked Aaron
on the previous day and that Aaron over reacted and was beating on the
child. She has diseussed this with the principal who is aware of Aaron's
difficulties and is trying to work with the family. S$he stated that
Aaron has "been really bad since the last appointment"., She says that
she cannot correct Aaron without him saying that she does not love him.
She goes on to say that he lies about everythin% and that they have had
to take all of his toys away from him as discipline. She says that he
reportedly told his older brother that "I act this way because its the
way mom treats me', She also seems to think that he tests her regarding
his older brother, trying to make her show preferences. She reports

two changes since the last visit-the people living with them have moved
out and she notes that her husband, the children's stepfather, is on

the road all week. His being on the road is not new but this was not

discussed at the previous session.

Aaron is seen alone for ome half hour., He readily talks about the
incident at school, admitting that the child who kicked him was a friend,
that ir was an accident and that he did overreact. His mother had
brought in a picture which he had drawn and Aaron readily goes over it
with the therapist, indicating that it is a picture of his mother in
a tower in a castle, He tells the therapist that a king has taken her
away from him and his brother and the picrure shows Aaron and his brother
climbing the tower to rescue the mother. He deseribes that they will
take the mother home and leave the king in the castle. Questioned as
to who the king might be, he responds his dad and then clarifies that
he means Tony, his stepfather. He expresses pleasure over the diminished
household and denies any new problems.

0: Aaron comes to the center accompanied by his mother; they are each

seen individually one half hour. Aaron verbalizes easily, readily
disclosing information. He minimizes his behavior but, when confronted

Continued Page (2)

3-A3-92 ot ~ o  comtact '@”{‘c‘é}
004873



}.
3

— R
Page (2)
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INDIVIDUAL PROGRESS NOTE
‘NAME: Aaroun Hutcheson ! CASE NO: 43975
DATE OF SERVICE: 3/12/93 TIME OF SERVICE:
PLACE DF SERVICE: 05 ' UNITS: 2 (033) & 2 (008)
SERVICE CODE: 033/008

= — —L=T—

with information from his mother, he does admit to some problems. He
is pleasant and cooperative throughout the session and appears cheerful.
as he leaves. '

A: Session is used to increase data base. Aaron seems to be using his
mother's fear for his safety to manipulate and to excuse unacceptable
behavior. The mother meeds support in appropriate child's management
techniques and further exploration to determine the underlying causes
for Aaron's depression and anger.

P: They are to return to individual treatment in one week.

Zézzyéaicks, ACSW, LCSW
Clinical Social Worker

JH: jb
|

DD: 3-15-93

DT: 3-16-93
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INITIAL ASSESSMENT FORM

RRME: cianlen) Jiuded) eson CASEN DATE OF SERVICE: 32 baae:f:a 1G5
PLACE OF SRV: 5  UNITS: 4 SRV CODE: ©Q/  TIME OF SRV: /0% A to |/

. DX Axis I: Code: Description: Ranlc:
DX Axis I: Code: Descrl'.i.ptionz Rank:
DX Axis II: Code: Description: Rank:
DX Axis II: Code: Description: Rank:
DX NAxis III: Code: Description: Ranle:
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DX Axis V: Code: Desoription: Rank:

(X ) - Initial Assessment/Preliminary Assessment { ) - Assessment Update
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MENTAL STATUS ASSESSMENT
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. SECTION/ITEX STATUS SECTION/ITEM STATUS
1.':.'.-'.'.:' ‘:l '-;1‘!.':!-“ c..".'.-f:..‘ﬁ ‘T.ll.";'.'
Communt 1¢ neav. Camamnt i1 nai.
APPENRANCE/BEINVIOR EQI.I_' ‘P‘ML_W EXPY ST
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¥ Body Movement (=) ¥ Mood (—)
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THOUGHT PROCESS. CONTENT. ¥ Orlentation (=7
c Person ( —1,
¥ Thought Process ( —) Date Vi), |
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